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 Nederlandse golfbiljart bond 
 
 
 
 
 

Verslaglegging Rob van Wegberg 20-01-24 
 
Onderwerp:   Overleg hoofdbestuur met de districtsbesturen  
Datum:  13 januari 2024  
Locatie:   Bistro op de Slek Hoogstraat 22 6102XT Slek (aanvang 14.00 uur)  
 
Aanwezig: Maikel Looymans, Bart In Den Kleef, Antoon de Roeper, William Brentjens,  
Leon van Velthoven, Joost Drenth, Bas van Wegberg, John Jeurissen en Rob van Wegberg  
 
Overleg, met als doelstelling eventuele knelpunten en verbetervoorstellen te bespreken. 
 
Het agendapunten van district Echt;  
De begintijden van de wedstrijden voor de Nederlandse kampioenschappen moeten toch worden  
aangepast, om ook eerder op de avond klaar te zijn. Dit is prettiger voor de spelers maar ook voor de  
organisatie. Vorig jaar ook al eens ter sprake gekomen. In sommige disciplines is de aanvangstijd  
tijd iets eerder, maar nog niet voldoende. De aanwezige zijn het erover eens dat de nachtelijke  
tijdstippen niet wenselijk zijn. Er wordt afgesproken om op de vrijdag te starten vanaf 19.30 uur en op  
de zaterdagen en of zondagen vanaf 12.30 uur. Dit geldt uiteraard ook voor de finaledag. 
Ook zullen de golfbiljarts die gehuurd moeten worden op 7 stuks blijven.  
 
Wellicht ook een idee om te onderzoeken wat de redenen zijn met name oude gloriën en of  
veteranen dat men niet inschrijft voor deze disciplines. Misschien om voor deze categorieën, indien  
mogelijk in poules te gaan spelen. Het eventueel reduceren van diverse disciplines moeten we als  
bestuur nog bespreken. Ook het aantal finalisten die zich plaatsen voor de finaledag, worden  
mogelijk in de diverse disciplines vastgesteld op maximaal 4 deelnemers.  
 
De kleding van spelers (maar zeker van het bestuur) tijdens de interland moet in principe herkenbaar  
zijn. In vrijwel alle biljartsporten zie je verschil wie welk land vertegenwoordigd. 
Dit kan op verschillende manieren met logo/vlag etc. op de hemden. 
Er worden nog diverse andere opties aangehaald, bijvoorbeeld in oranje zwart, doormiddel van klip  
met N.G.B.-logo, magneet plaques. Uiteraard zijn dit mooie ideeën maar, hier kleeft natuurlijk  
ook een prijskaartje aan. Afgesproken wordt om dit tijdens de A.L.V. voor te leggen of geselecteerde  
spelers bereid zijn om eventueel een kleine eigenbijdrage te leveren, om een en ander te kunnen  
bekostigen. (toevoegen bij de agenda)  
Bas van Wegberg zal de diverse mogelijkheden en of opties onderzoeken ook i.v.m. de kosten. 
 
Agendapunt van het district Midden-Limburg;  
Afgelopen seizoen zijn er zogenaamde gastspelers toegestaan bij de teams die inschrijven voor de  
Nationale beker. Echter, dit geldt alleen binnen het betreffende district. Zou het niet kunnen om dit  
gewoon vrij te laten binnen de N.G.B.? Deze optie is al eens besproken/gevraagd en dit gaan we  
vanaf de komende editie opnemen in de reglementering.  
 
Eveneens wordt er gesproken over de aanvangstijd van 15.00 uur en de planning op de zaterdagen. 
Opgemerkt wordt dat eerder beginnen misschien als prettiger wordt ervaren, omdat men dan alleen  
de middag hiervoor kan plannen, als je later begint is de middag en zal ook nog een deel van de  
vooravond hiervoor worden ingeboet!  
De begintijden zullen worden besproken tijdens de A.L.V. en wat betreft de planning; 
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Door de volle agenda’s van de districten zijn er enkel alleen de zaterdag en of de zondag  
beschikbaar. En de zondag zal niet ieders keuze zijn om geplande wedstijden te spelen. 
 
Om op de vrije vrijdagen te spelen, bijvoorbeeld van de bekerwedstrijden van de teams die zijn  
uitgeschakeld, is geen optie. Je weet namelijk niet op voorhand welk team dan geen wedstrijd hoeft  
te spelen. Op deze dagen kunnen teams op eigen initiatief uiteraard wel vriendschappelijke  
wedstrijden spelen, indien ze toch op deze dag wensen te spelen.  
 
Gelieve ook graag de datums doorgeven bij de collega’s van de L.G.B. zodat er door dat verbond  
geen vergaderingen en dergelijke worden gepland als iets is gepland door de N.G.B. 
 
Agendapunt van N.G.B.-bestuur;  
In de districten worden de jubilea verschillend bepaald. De een telt alle jaren ongeacht of men  
tussentijds geen lid meer is geweest en de ander begint dan vervolgens weer bij nul.  
We krijgen de gegevens aangereikt door de districten. Als N.G.B. vinden we dat álle jaren die men lid  
is in principe moeten meetellen. De afvaardiging van district Midden-Limburg geeft aan dit binnen het  
bestuur te gaan bespreken. 
 
Diverse leden hebben de vraag gesteld of het er een mogelijkheid is voor het toestaan van  
hulpmiddelen. Bijvoorbeeld om een verlengstuk te mogen gebruiken en of als men een handicap  
heeft om een gepersonaliseerd hulpmiddel te mogen gebruiken. Alle aanwezige zijn het eens dat we  
hiervoor open moeten staan. Vanaf komend seizoen zal hiervoor een extra artikel worden  
toegevoegd bij de algemene bepalingen van de N.G.B. 
 
Het is vooralsnog geen optie (diverse redenen) om de leden van de N.G.B. toe te voegen in het  
K.B.G.B.-bestand om de ELO-ranking bij het E.W. van de districten te kunnen implementeren. 
Dit wordt voorlopig geparkeerd, we hebben nog altijd een handmatige procedure om de  
letterwaardes te kunnen bepalen. Info; K.B.G.B heeft recentelijk een andere programmeur  
gecontracteerd, die het E.W. gaat onderhouden en of moderniseren.  
 
De nieuwe tijdplanning voor loting tijdens de Nederlandse kampioenschappen heeft veel positieve  
reacties opgeleverd. Maar ook negatieve respons, wat voornamelijk betrekking had dat we als  
bestuur niet consequent zijn geweest, om de enkele laatkomers uit te sluiten. Wellicht was ook een  
en ander onduidelijk omschreven zodat er verschillende interpretaties konden worden gemaakt.  
Voor komend N.K. gaan we dit aanpassen zodat er een tekst staat, die voor iedereen eenduidig is.  
 
Alle aanwezige zijn het hierover eens dat dit een goed besluit was/is en de tekst duidelijk moet zijn  
om misverstanden te vermijden/voorkomen. 
 
Er is recent een nog mailing ontvangen van een vereniging die voornemens was om nieuwe leden  
aan te melden. Echter, door diverse oorzaken is dit niet goed gegaan. 
Op de betreffende website kwam men uit bij de N.G.B.-bepalingen terwijl de bepalingen van het  
district aanvullende regels hiervoor heeft opgesteld, die ook op deze website staan. 
Om een lang verhaal kort te houden; 
Als de algemene bepalingen van een district niet in strijd zijn met de statuten van de N.G.B. is geen  
reden om hieraan te tornen. Dat documenten niet zichtbaar zijn op een device van een gebruiker is  
geen verwijtbaar handelen van het district. De afvaardiging van het betreffende district geeft aan dat  
er een aanpassing is doorgevoerd bij de website, om bestanden gemakkelijker te kunnen vinden. 
Tevens wordt een en ander besproken binnen het bestuur of de aanmeldingen wel dan of niet 
worden geaccepteerd. De vereniging zal dan worden ingelicht over het genomen besluit. 
 
Als N.G.B. gaan we onderstaand ook nog toevoegen in de bepalingen van artikel 6  
(raadpleeg voor de volledige informatie hierover, de bepalingen van je district)  
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Rondvraag; 
Bij de busreis voor de interlands moet er telkens worden gewacht omdat een aantal personen niet  
tijdig aanwezig zijn. Wat is hierin het standpunt in van de N.G.B.?  
 
Dit is inderdaad een feit en we zullen dit nog extra accentueren bij de uitnodigingen. 
Het kan dus zijn dat we dan als groep met de bus onze reis vervolgen en de personen die niet tijdig  
bij het vetrekpunt aanwezig zijn zelf met eigenvervoer moeten rijden. 
 
Tijdens het N.K. zijn er diverse spelers die veel te ruim gebruik maken van de toegestane speeltijd. 
Wat doet het N.G.B.-bestuur hieraan om een en ander te beperken? 
 
Hiervoor zijn regels opgenomen in de N.G.B.-reglementering en de scheidsrechter kan en mag  
deze regel dus toepassen. We zijn er ons ook van bewust dat het vooral tijdens de koppelwedstrijden  
soms in extreme is. Indien een scheidsrechter actie onderneemt en betreffende spelers geven niet  
thuis kan de scheidsrechter dit ten alle tijden melden bij een van de aanwezige bestuursleden die  
dan de personen hierop attenderen. Dit zal uiteraard subtiel plaatsvinden, maar we staan achter de  
melding en betreffende scheidsrechter. 
 
Hoe denkt de N.G.B. erover om bepaalde wedstrijden van de interland of Nederlandse  
kampioenschappen te live-streamen? Momenteel worden de uitslagen (score) van onder andere het  
totale verloop met regelmaat gepubliceerd op de website. Ook deze uitslagen van de wedstrijden  
kan men tegenwoordig op een website volgen via een App. die dan geïnstalleerd moet worden.  
Als district Midden-Limburg zijn we bezig met een test om een en ander voor onze  
kampioenschappen uit te proberen. 
 
Een heel mooi idee en we zullen hier zeker voor openstaan, maar we hebben momenteel nog niet de  
middelen en of kennis. Als N.G.B. zullen we ons informeren wat we nodig hebben om een en ander  
te kunnen realiseren. Het moet natuurlijk ook enige professionaliteit uitstralen. 
Wat betreft de App. voor live-uitslagen, dit is zeker een optie en we horen graag de ervaringen  
van het district. (Bart In Den Kleef zal dit met Rob van Wegberg uitwisselen)  
 
We streven naar eenduidigheid in de spel-reglementering van de Nederlandse en de Belgische  
golfbiljart bond. Maar er is één regel die veel onbegrip en ook frustratie/irritatie veroorzaakt.  
Namelijk de passage bij artikel 28 in navolging van artikel 11  
(onderstaand 2 passages uit deze artikelen)  

• Als je met het plaatje meet, geef je een lijn-bal als het merkteken (gaatje) de lijn ook  
maar enigszins raakt. 

• Een harde en snelle stoot is niet toegestaan met een bal aan de buitenkant van de  
doorgetrokken lijn (voorheen stippellijn) dit geldt in alle kaders en driehoeken, die de  
schietlijn doorkruist. 

 
De besturen zijn het niet zomaar eens om dit terug te draaien naar de oude situatie. 
Het heikel onderwerp wordt tijdens de A.L.V. besproken en zal doormiddel van tekst en eventueel  
aangevuld met foto’s worden toegevoegd bij de agenda voor de A.L.V. 

A) Laten zoals het nu is opgenomen 
B) Terug naar de oude situatie  
C) De schietlijn voor hard en zacht niet meer toepassen  

 
Volgend HB/DB-overleg medio januari 2025 in het district Midden-Limburg  
 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor de inbreng, 


